
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2019-05-27 kl 18.00 Odenvallen 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Malin Andersson, Mikael Palm, Pernilla 

Tegin, Susanne Wilén & Helena Hiltunen 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns. 

§3 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll läses igenom och godkänns. 

 

§4 Skrivelser och rapporter 

Tony rapporterar att förbundet vill att vi funderar på hur vi kan göra för att få till en fotbollsarena där alla 

är välkomna; Alla är olika – olika är bra. Har vi något som vi kan göra hos oss? Hur hittar man en plats i 

föreningen? Samvaro. Söka projektbidrag senast 30 oktober. 

§5 Ekonomi och försäljning 

Det går att efterbeställa Newbody till och med 11/6. 

Pernilla har fått frågan från föräldrar om man kan få ”köpa sig ur” istället för att sälja diverse saker? Vi har 

haft denna fråga uppe på våra möten tidigare och enas även den här gången om att all försäljning trots 

allt är frivillig och att vi aldrig har krav på att ett visst antal produkter måste säljas etc. I det långa loppet 

lönar det sig ändå om vi försöker sälja än att vi skulle ha ett engångsbelopp på att ”köpa sig ur”. Pernilla 

förklarar att det egentligen handlar om föräldrar som arbetar med sådant som gör att de inte kan sälja 

diverse saker på sina arbeten, att de har svårt att sälja men vill bidra. Vi kommer fram till att det är ju 

även helt frivilligt om man vill skänka ett bidrag till HOIF om det skulle kännas bättre för dessa föräldrar 

alternativt att man köper ett paket från t ex Newbody till sig själv. 

Susanne bokar in att vi ska sälja från Delikatesskungen (salami, ost, choklad). 

§6 Övriga frågor 

Tony meddelar att den 8/9 är det ordnat med en bussresan till Stockholm för att se en 

landskampsmatch mellan Norge och Sverige. Han har bokat 60 biljetter. Med biljetter och buss kostar 

det cirka 17000 för oss. Följande ska erbjudas för denna resa: 

Alla ledare + sektionsfolk i ungdomssektionen: gratis. 

Alla spelare i ungdomssektionen: 100 kr. 



Medföljande föräldrar: cirka 250 kr (självkostnadspris). 

Övriga: cirka 400 kr.  

Mer information kommer att publiceras på hemsidan, facebook etc.  

Utvärdering Valborg: Trevlig tillställning trots att vi inte kunde tända brasan pga brandrisk/torka. 

Dock är det positivt att vi brukar tända tidigt, vid 19-tiden, och ämnar fortsätta med det även nästa 

år. Mycket folk gick tipspromenad och det var mycket uppskattat med spontanfotboll vilket är bra då 

det visar vad vi gör här, att det är familjeverksamhet. Bra fikaförsäljning. Till nästa gång tar vi med oss 

att musik med tillhörande vårsånger (Vintern rasat ut mm) vore trevligt samt att vi hyr in någon form 

av uppblåsbar hinderbana för barnen eller något liknande.  

Utvärdering HOIF-helgen: Vi har fått mycket positiv feedback från andra lag som var här och 

nytillskottet med fruktsallad i kiosken var verkligen uppskattat och gick åt. Jenny mottog dock ett 

problem att det var lite svårt att hitta till Odenvallen/HOIF. Google hittar inte hit, är ej utmärkt och 

vid Örebrovägen är det endast utmärkt ”Idrottsplats” på en skylt.  

Omklädningsrummen: Helena har träffat det äldsta tjejlaget som har fått komma med önskemål om 

hur omklädningsrum 7 ska se ut. Bland annat önskar de att väggarna målas röda. Vi enas om att röda 

väggar i samtliga omklädningsrum vore trevligt. Tony ska höra sig för med huvudstyrelsen då det är 

en renovering av lokalerna och som kommer att bekostas huvudstyrelsen. Övriga inventarier, såsom 

en köksö, förvaringar, speglar mm till omklädningsrummen bekostar vår sektion. Tony föreslår att 

även rum 5 och 6 piffas till de andra lagen. Omklädningsrum nr 4 får vara för bortalagen. Helena, 

Jenny och Susanne åker till IKEA innan säsongen börjar i höst för att inhandla diverse saker. 

Vi kan behöva starta en arbetsgrupp/intressegrupp som utgår från spelarna att de ska fundera på om 

varför spelare väljer att sluta efter en tid? Till nästa möte bjuder vi in spelare igen. 

Vi har en kort diskussion om fotbolls fitness men vi gör inget med det nu under våren/sommaren. 

Fotografier – USB från Therese Holmberg. Tony går igenom bilderna, har koll på vilka barn/ungdomar 

det är, Marko hjälper till med länk. 

Jenny berättar att på lördag den 1/6 är man välkommen att se på champions league på Odenvallen kl 

21.00. Hamburgare mm kommer att finnas till försäljning ett par timmar innan. 

§7 Nästa möte 

Måndag den 24 juni kl 18.00 på Odenvallen.  

§9 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


